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Formandsberetning 2019 
 
 
Det er endnu engang blevet tid til et par ord fra mig. 2019 har været et år med fuld fart på 
her i aktivitetscentret. Vi har haft mange jern i ilden og før vi fik set os om, var året gået.  
  
Vi startede året med som traditionen foreskriver at afholde nytårskur. Køkkenet havde 
sørget for lækker kransekage og det sidste juleslik til dem som ikke havde fået nok. 
 
Årets første store begivenhed var generalforsamlingen. Efter valget som gik stille og roligt 
kunne vi begynde året med en frisk og fantastisk bestyrelse. 
Vi bød velkommen til Per Christiansen og Inge Jacobsen og sagde farvel og en stor tak for 
samarbejdet til Vibeke Nielsen og Henning Lyhne. 
 
Bestyrelsessammensætning 2019 

• Claus B. S. Madsen Formand 

• John B. Hansen Næstformand 

• Helle Antonsen Kasser 

• Per Christiansen Udvalgsmedlem 

• Leif S. Jensen Udvalgsmedlem 

• Heine Buskbjerg Suppleant 

• Inge Jacobsen Suppleant 

• Søren Skjeldmose Sekretær/Personalerepræsentant fra AC 

• Ulla Salomonsen Personalerepræsentant fra AC 
 

Året har budt på mange oplevelser og nye tiltag her i aktivitetscentret. 
 
I februar havde vi besøg af 2 medlemmer af Herning Frimurerloge som havde medbragt 
en check på 20.000 som skulle bruges til vores nye fuglevoilier. En håndsrækning som 
virkelig kunne mærkes. Hele sommeren har der været liv og glade dage i volieren uden for 
og da vinteren satte ind flyttede fuglene ind i et bur ved AC.  
 
I starten af året begyndte snakken også om hvorvidt AC skulle have sin egen hjemmeside. 
Der blev drøftet for og imod. Undersøgt priser og muligheder og efter mange overvejelser 
blev projektet sat i gang. I skrivende stund er hjemmesiden helt oppe at køre - nu mangler 
vi bare at få en masse spændende indhold derind. Der er referater fra vores møder, 
billeder og kontaktoplysninger på medlemmerne af brugerrådet og vores helt egen husavis 
er også at finde derinde. Vi kunne ikke sidde med så flot en hjemmeside uden den frivillige 
hjælp vi har fået dertil. Tjek www.ACKB.dk ud. Jeg lover du ikke bliver skuffet. 
 
Midt i juni var der sommerfrokost for alle brugere og beboere. En rigtig hyggelig dag med 
lækker mad. Efter maden spillede Konkurs op til dans og dem som ville kunne få sig en 
svingom. 
 
Den 18. november afholdt brugerrådet temadag. Temaet i år var ”venskab og ensomhed” 
og til at fortælle om det havde vi besøg af Frederik Svinth. Frederik er manden bag spillet 
”Snak”, som er et samtalespil. En spændende og lærerig dag. 

http://www.ackb.dk/
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Som noget nyt skal brugerrådet være med til at stå for aktiviteten onsdag eftermiddag. 
Første gang var en onsdag i november hvor alle gav den fuld gas til musikquizzen. 
 
Som om vi ikke var heldige nok med den flotte donation fra Frimurerlogen så faldt appelsin 
endnu engang ned i vores turban. VI modtog en donation på 15.000 kr. fra en anonym 
giver. De kommer til at gøre glæde for mange.  
 
Som vi plejer, sluttede vi året af med Bytoftens julefrokost. Som der skal og bør være til en 
julefrokost, var der rigeligt med kål, frikadeller og risalamande. En dejlig dag med festligt 
selskab og muligheden for at ønske god jul til hinanden.  
 
Jeg vil hermed sige tak til alle brugere i aktivitetscentret. Uden Jer var der intet ved at 
sidde i brugerrådet. Det er jer som gør det sjovt og muligt.  
 
En sidste tak skal gå til bestyrelsen, ledelsen i huset samt personalet i aktivitetscentret. 
Uden Jer ville arbejdet ikke være det samme. 2019 var et sjovt og lærerigt år, og hvad 
enten det bliver med mig eller en anden bag roret, så håber jeg at 2020 bliver mindst lige 
så godt. 
 
Med venlig hilsen 
 
Claus B. S. Madsen  

Formand for brugerrådet 


